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Després d’enviar les actes a la Secretària
General de l’Esport per ser nomenat i prendre
possessió del càrrec (segurament al Museu
Colet), a Jordi Casals li espera molta feina. Per
començar, el dia 27 de juny té la primera
assemblea ordinària de la federació: «Em posaré
en contacte amb Albert Baza perquè m’expliqui
com hem de plantejar aquesta assemblea.»

Casals dimitirà en les properes
hores (avui o demà) del seu
càrrec com a president del
Santboià i cedirà la cadira
presidencial a Celso González,
vicepresident del club.
«L’ajudaré en tot el que pugui»,
va afirmar ahir Casals.

Un cop coneguts els resultats
electorals, l’exàrbitre Sergi Albert (en
la foto, assegut al costat d’Andreu
Subies) es va desplaçar des de la seu
de la candidatura de Jordi Casals fins
al carrer Sicília per acomiadar in situ
Ricardo Campoy, Miguel García i
Manuel Vico de la federació.

Un comiat «in situ» Dimissió imminentTé la primera assemblea el 27-J

� Jordi Casals haurà viscut pocs
caps de setmana tan atrafegats
com el que hem deixat enrere.
L’alegria de dissabte obligava a
allargar la nit fins a la matinada,
i el primer dia com a president
electe del futbol català obligava
a atendre (gustosament) molts
compromisos.

Diumenge a les vuit del matí
va sortir el sol per a l’encara
president del Santboià. I com
qualsevol mortal hauria fet, la
primera missió del dia va ser
baixar a comprar la premsa i
veure com els diaris difonien el
seu nom i la seva cara com la
d’un dels personatges del dia.
Un cop comprovat que el 478-
341 no era pas un somni sinó el
resultat de les eleccions del dia
anterior, Casals va fixar el rumb
cap a dos camps de Sant Boi del
Llobregat, on va veure diversos
partits d’alevins i benjamins, i
cap al Mini, on va presenciar la
victòria del juvenil del Barça.

Tocava carregar les piles amb
vista a la tarda. Després del di-
nar, era el torn de les visites a al-
guns mitjans de comunicació,
com ara aquest diari, on Casals
va exposar la seva agenda per
als propers dies i algunes va-
loracions, ja més en fred, del
que havien estat les eleccions.
Acompanyat del seu fill Pau, va
recórrer Barcelona abans de re-
tirar-se a Llagostera, on la seva
dona li havia demanat, potser
quasi exigit, unes hores de des-
cans que el president Casals va
agrair d’allò més.

Un dels pocs feus on Jordi
Casals va perdre estrepitosa-
ment contra Jesús Farga dis-
sabte va ser a Sabadell (26 vots
a 2). El nou president va expli-
car: «La designació per fer allà
la ciutat esportiva va influir, i
també cal dir que un membre
de l’Ajuntament de Sabadell
anava en la llista de Farga. En

qualsevol cas, estudiarem per
què en aquesta ciutat no han
votat el canvi.»

La nova llei de l’Esport ha
allargat els mandats a la presi-
dència dels clubs de quatre a sis
anys, però tot indica que la fe-
deració és un organisme al
marge i que, per tant, el mandat
de Jordi Casals continuarà sent
de quatre anys. En aquest
temps, Casals s’ha proposat
canviar fins i tot el mobiliari de
la federació perquè li sembla
«tètric». I a fe que té raó.

Ara sí, renovar-se o morir

JAVI CHICA / Barcelona

�Ara espera l’audiència
amb Anna Pruna i la
presa de possessió

SERGI ALBERT. Exàrbitre
DIEGO ÁVILA. Tècnic de
manteniment de l’hospital
Joan XXIII.
LLUÍS CARRASCO. Cap de
màrqueting de la Corporació
Catalana de Mitjans
Audiovisuals.
JORDI FERNÁNDEZ. Àrbitre.
JOSEP LLAÓ. Exàrbitre.
CARLES NUGUÉ. President de
l’Euromat Estartit.
TOMÁS JOSÉ. President de la
Rapitenca.
FERRAN ROLDÁN. President del
Teià FS.
ÀNGEL RUIZ. President de
l’Olímpic la Floresta FS.
BORJA ROVIRA. Fundació
Martínez Rovira.
ANDREU SUBIES. President del
Benavent.
RAÜL SUS. Vicepresident de
l’Alpicat.
ERNESTO SUKERMAN. President
del Rosario Central.
JOAQUIM SALA. President de la
PB Solsona.
ISABEL TARRAGÓ. Presidenta
del Llagostera.
GERARD TORRENT. Directiu de
l’AC Riudellots.
XAVI TORRES. President del
club Hristo Stòitxkov.

La candidatura de Jordi Casals
està formada per 18 persones.
El nou president va confirmar
ahir que té la intenció d’arribar
als 27 membres un cop sigui
rebut per Anna Pruna i prengui
possessió del càrrec.

�Casals disfruta del seu
primer dia com a màxim
dirigent del futbol català

El president de l’Associació de Clubs de
Catalunya i membre de la candidatura
perdedora, Felipe Martínez, va analitzar ahir
diumenge els resultats electorals afirmant que
va faltar claredat en el missatge de Jesús Farga.
«Nosaltres com a associació feia molt temps
que treballàvem. No sé si la candidatura de
Farga va arribar tard, però el que sí que sé és
que el seu missatge no va ser prou nítid per als
clubs catalans», va afirmar Felipe Martínez, que
no va estar present a l’hotel Avenida Palace
amb la resta de la candidatura de Farga: «No

VISITA A EL 9 ESPORTIU. Jordi Casals va visitar ahir a la tarda la redacció d’El 9 Es-
portiu de Barcelona acompanyat del seu fill Pau. Després d’atendre alguns mitjans, va anar
amb la seva dona a Llagostera, per descansar després d’uns dies trepidants. / J.C.

�Afirma que té molta feina
per fer i que canviarà fins
i tot el mobiliari de la FCF

per cap recel, sinó perquè vam estar reunits fins
molt tard amb membres de l’associació.»
Martínez va deixar clar que «els clubs sempre
manen i han decidit que el nou president de la
federació sigui Casals», i va afegir que ells com
a associació faran el que han fet sempre. «No
farem oposició, sinó que continuarem aportant
idees per al bé del futbol català, controlant tot
el que passi i funcionant com fins ara», va
indicar. Per acabar, Felipe va dir: «Coneixent els
resultats seria molt fàcil dir que ens hem
equivocat, però no crec que així sigui.»

Felipe Martínez: «El missatge de Farga no va ser prou nítid»

LA CANDIDATURA


